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LIMASSOL
BOAT SHOW

Limassol Marina




Έκλεισε με μεγάλη επιτυχία το Limassol Boat Show 2017
Χιλιάδες επισκέπτες, εκατοντάδες εμπορικές συναλλαγές εκατομμυρίων ευρώ και πλούσιο θέαμα για όλους τους επισκέπτες.
Δεκάδες νέες επιχειρήσεις από την Κύπρο και το εξωτερικό εξέφρασαν επιθυμία για τη συμμετοχή τους στο επόμενο Limassol Boat Show 2018.
Με μεγάλη επιτυχία και ρεκόρ που ξεπέρασε κάθε προηγούμενο, τόσο από πλευράς επισκεπτών όσο και από πλευράς εμπορικών συναλλαγών, το Limassol Boat Show 2017 έκλεισε τις πόρτες του την Κυριακή 7 Μαίου.
Σύμφωνα με στοιχεία των διοργανωτών, την έκθεση επισκέφθηκαν κατά τη διάρκεια του τριημέρου πέραν των 20,000 επισκεπτών από διάφορες χώρες ενώ στον επαγγελματικό τομέα πραγματοποιήθηκαν εκατοντάδες εμπορικές συναλλαγές και δημιουργήθηκαν αρκετές συνεργασίες μεταξύ των 100 εκθετών που συμμετείχαν.
Ο Διευθυντής της διοργανώτριας εταιρείας κ. Άριστος Αριστείδου δήλωσε πως "είμαστε απόλυτα ικανοποιημένοι που καταφέραμε να φέρουμε εις πέρας το μεγαλύτερο Ναυτικό Σαλόνι που διοργανώθηκε μέχρι σήμερα στο νησί μας. Η έκθεση κύλησε ομαλά χωρίς ιδιαίτερα προβλήματα ενώ το 90% των εκθετών εξέφρασαν την ικανοποίηση τους για το αποτέλεσμα της έκθεσης τόσο στον οργανωτικό όσο και στον εμπορικό τομέα. Έχουμε λάβει αρκετές αιτήσεις για συμμετοχή νέων εταιρειών από την Κύπρο και το εξωτερικό και έχουμε ήδη ξεκινήσει τον προγραμματισμό μας για την νέα χρονιά. Θα ήθελα να ευχαριστήσω τη Μαρίνα Λεμεσού για την άψογη συνεργασία στη συνδιοργάνωση της εκδήλωσης".
Το παρών του στο Limassol Boat Show έδωσε και ο Πρόεδρος της Κυπριακής Δημοκρατίας κ. Νίκος Αναστασιάδης ο οποίος δήλωσε "συγχαρητήρια στους διοργανωτές, πραγματικά δεν περίμενα να δω μια τόσο τεράστια εκδήλωση. Είναι πραγματικά εντυπωσιακή".
Επίσης, o Δήμαρχος Λεμεσού κ. Νίκος Νικολαΐδης κατά την τέλεση των εγκαινίων επισήμανε ότι "πρόκειται για ένα success story, το όραμα των διοργανωτών πριν από δέκα χρόνια ξεκίνησε πλέον να υλοποιείται. Αυτή η έκθεση αποτελεί ένα στολίδι για τη Μαρίνα Λεμεσού, για την πόλη της Λεμεσού και για ολόκληρη την Κύπρο. Είμαι σίγουρος ότι η επιτυχία θα συνεχιστεί και ο τόπος μας έχει να περιμένει και να επωφεληθεί αρκετά από αυτή την εκδήλωση".
Παράλληλα, o Εκτελεστικός Διευθυντής της Μαρίνας Λεμεσού κ. Αντρέας Χριστοδουλίδης δήλωσε πως "είμαστε πράγματι πολύ περήφανοι που έχουμε φιλοξενήσει και συνδιοργανώσει μια τόσο επιτυχημένη εκδήλωση. Η προσέλευση, η ποιότητα των εκθετών και το ενδιαφέρον των επισκεπτών καθ' όλη τη διάρκεια της έκθεσης, απέδειξαν τη ραγδαία εξέλιξη του Limassol Boat Show. Στόχος μας είναι να μετατρέψουμε τον ετήσιο αυτό θεσμό σε διεθνές ναυτικό σαλόνι εντός των επόμενων χρόνων. Η τοποθεσία προσφέρεται απόλυτα για την ευρύτερη περιοχή, ενώ δεν είναι λίγοι οι δυνητικοί πελάτες που έχουν είτε την έδρα τους στη Λεμεσό είτε που επισκέπτονται την περιοχή κατά την περίοδο αιχμής του Μαΐου". 
Απόλυτα ευχαριστημένοι έμειναν και αρκετοί εκπρόσωποι μεγάλων εταρειών κατασκευής και πώλησης σκαφών αναψθχής οι οποίοι ήρθαν στην Κύπρο αποκλειστικά για αυτό το event. 

Ο Διευθυντής πωλήσεων και συνιδιοκτήτης της Sunseeker στο Λονδίνο  κ. Christopher Head δήλωσε ότι "ήταν πραγματικά ένα υπέροχο ναυτικό σαλόνι, εντυπωσιάστηκα από το μέγεθος αλλά και την οργάνωση της εκδήλωσης. Πολύ σημαντικοί πελάτες έχουν επισκεφθεί το περίπτερο μας και πιστεύω ακράδαντα ότι η Κύπρος πληρεί τα κριτήρια για ένα επιτυχημένο μέλλον στον τομέα των σκαφών, ιδιαίτερα τώρα με τις νέες μαρίνες".
Ο Γενικός Διευθυντής της εταιρείας Blue Point Yachting, κ. Μάριος Ιορδάνους, αντιπρόσωποι των γνωστών σκαφών AZIMUT, ανέφερε ότι "το ναυτικό σαλόνι ήταν σαφώς πιο αναβαθμισμένο από πέρσι με αξιόλογο ενδιαφέρον από τους επισκέπτες. Επίσης, παρατηρήσαμε αύξηση των επισκεπτών από άλλες χώρες, κάτι το οποίο μας ικανοποιεί σε μεγάλο βαθμό". 
Παράλληλα, ο Γενικός Διευθυντής της Princess Yachts Cyprus Ltd, κ. Μιχαήλ Πετράκης επισήμανε ότι "είμαστε περήφανοι που η εταιρεία μας συνέβαλε στην αναβάθμιση του Limassol Boat Show και ευελπιστούμε ότι με τις συνεχόμενες προσπάθειες θα έχουμε ένα πιο αναβαθμισμένο Boat Show που σύντομα θα περιληφθεί στα διεθνή ναυτικά σαλόνια".

Με τους πλείστους εκθέτες ικανοποιημένους από το αποτέλεσμα, έχει ήδη ξεκινήσει ο προγραμματισμός για το νέο Limassol Boat Show το οποίο θα πραγματοποιηθεί στις 4 με 6 Μαΐου 2018. Υπόσχεση είναι να πραγματοποιηθεί ένα ακόμη πιο εντυπωσιακό, επιτυχημένο και πλούσιο ναυτικό σαλόνι.  
Για περισσότερες πληροφορίες μπορείτε να επικοινωνήσετε με την εταιρεία Dacor Αdvertising and Media Ltd στο +357 25 257 750 ή να επισκεφτείτε την επίσημη σελίδα του Limassol Boat Show www.limassolboatshow.com.

A successful Limassol Boat Show 2017

Thousands of visitors, hundreds of transactions and a great show for all.

 Numerous new potential participants and exhibitors, from both Cyprus and abroad, have already expressed an interest in participating for the first time next year. 

The Limassol Boat Show 2017 concluded for another year on Sunday the 7th of May, with record numbers of attendance and sales. Feedback from participants and visitors indicates that results have surpassed all expectations, paving the way for an even more successful show next year. According to the organisers, more than 20,000 people from various countries visited the show over the three days. A range of business ventures and collaborations, as well as hundreds of transactions were noted among the 100 exhibitors who participated in the Boat Show.

Mr Aristos Aristidou, the organising company’s Director, expressed his delight in the results: “we are so pleased to have brought the largest Boat Show to have ever been organised in Cyprus to fruition. The show ran smoothly and the majority of exhibitors expressed their satisfaction with the outcome of the event in terms of the organisation, promotion, turnout and productivity. We have received a large number of applications from companies in Cyprus and abroad for participation at the next Limassol Boat Show and we have already started discussing logistics for the upcoming year. I would like to express my sincere thanks to Limassol Marina for the seamless collaboration in the co-organisation of the event”.

Among the visitors, prominent figures present at the event included the President of the Republic of Cyprus, Mr Nicos Anastasiades, who gave: “Many congratulations to the organisers. I really wasn’t expecting to witness an event of this scale. It is very impressive”.

The Limassol Mayor, Mr Nicos Nicolaides, also shared his enthusiasm for the show during the opening ceremony, commenting on its evolution: “it is a success story, the organisers’ vision 10 years ago has become a reality. This exhibition is a jewel for Limassol Marina, the city of Limassol and Cyprus. I am positive that it will continue to grow with success. Our city has so much to benefit from this event”.

The CEO of Limassol Marina, Mr Andreas Christodoulides, pointed out: “we are incredibly proud to be hosting and co-organising such a successful event. The turnout, the quality of the exhibitors and interest expressed throughout the past weekend prove how rapidly the Limassol Boat Show is growing. Our aim is for this annual event to evolve into an international boat show in the coming years. The location lends itself beautifully to this platform and we are confident Limassol will continue to attract a broad spectrum of prospective customers for the industry as a whole. May is the beginning of our high season and an ideal time to be hosting this event.”

The representatives of the largest and most established shipyards attending the show, along with their local distributors, also expressed their satisfaction in the event.  
According to the Sales Manager and co-owner of Sunseeker group - London, Mr Christopher Head, “it was a really wonderful show. I was very impressed by the magnitude and the organisation of this event. Very important clients have visited our stand and I firmly believe that Cyprus has all the qualifications for a successful future in the yachting sector especially now with the opening of new marinas”.

The General Manager of Blue Point Yachting, Mr Marios Iordanous, the agency of highly sought-after and popular Azimut Yachts, reflected on the show with positivity: “this Boat Show was clearly an improvement on last year’s, with a remarkable interest from the visitors. We also noticed an increase in the number of visitors from other countries, which is extremely encouraging”.

As the Director of Princess Yacht Cyprus Ltd, Mr Michael Petrakis reaffirmed, “we are very proud that our company contributed to upgrading the Limassol Boat Show and we hope that with our ongoing efforts we will have an advanced event, soon to be included in the map of the International Boat Shows”.

This air of anticipation and momentum has raised the bar for the next show to be held from the 4th to 6th of May 2018. Planning is already underway with the promise of an even more impressive and successful Limassol Boat Show. 

For more information, please contact Dacor Advertising and Media Ltd on +357 25 257 750 or visit the official website www.limassolboatshow.com. 


Успешное Limassol Boat Show 2017

Тысячи посетителей, сотни сделок и отличное шоу для всех.

Много новых потенциальных участников и экспонентов из Кипра и из-за рубежа уже выразили заинтересованность в участии в этом и в следующем году.

Ежегодное событие Limassol Boat Show 2017 завершилось в воскресенье 7 мая, с рекордным количеством посещаемости и продаж. Отзывы участников и посетителей свидетельствуют о том, что результаты превзошли все ожидания, открыв путь к еще более успешному шоу в следующем году. По словам организаторов, за три дня выставку посетили более 20 000 человек из разных стран. Среди 100 экспонентов, участвовавших в Boat Show, был отмечен ряд деловых предприятий и кооперации, а также сотни сделок.

Г-н Аристос Аристиду, директор организационной компании, выразил свое восхищение результатами: «Мы так рады, что осуществили крупнейшую выставку яхт и катеров, которая когда-либо была организована на Кипре. Шоу прошло гладко, и большинство участников выразили свое удовлетворение итогами мероприятия в плане организации, продвижения, количества гостей и эффективности. Мы получили большое количество заявок от компаний на Кипре и за рубежом для участия в следующем Limassol Boat Show, и мы уже начали обсуждать логистику на предстоящий год. Я хотел бы выразить искреннюю благодарность Limassol Marina за активное сотрудничество в организации мероприятия».

Среди посетителей мероприятия были видные деятели, например, президент Республики Кипр г-н Никос Анастасиадес, который отметил: «Поздравляю организаторов. Я действительно не ожидал увидеть событие такого масштаба. Это очень впечатляет ».

Мэр Лимассола, г-н Никос Николаидес, также поделился свои впечатлением от шоу во время церемонии открытия, комментируя эволюцию мероприятия: «Успех, начали стремиться организвторы 10 лет назад стал реальностью. Эта выставка является жемчужиной Limassol Marina, для города Лимассола и всего Кипра. Я уверен, что шоу будет продолжать расти с успехом. У нашего города есть так много преимуществ от этого мероприятия».

Генеральный директор Limassol Marina г-н Андреас Христодулидес отметил: «Мы невероятно гордимся тем, что принимаем и организуем такое успешное мероприятие. Количество гостей, качество экспонентов и интерес, проявленный в течение прошедших выходных, доказывают, насколько быстро растет Limassol Boat Show. Наша цель заключается в том, чтобы это ежегодное мероприятие превратилось в международное лодочное шоу в ближайшие годы. Место идеально подходит для этой цели, и мы уверены, что Лимассол продолжит привлекать широкий спектр потенциальных клиентов для отрасли в целом. Май - это начало нашего высокого сезона и идеальное время для проведения этого мероприятия».

Представители крупнейших и наиболее авторитетных верфей, присутствовавших на выставке, вместе со своими местными дистрибьюторами также выразили свое удовлетворение в связи с этим событием.

По словам менеджера по продажам и совладельца Sunseeker group - London, Кристофера Хэда, «это было действительно замечательное шоу. Меня очень впечатлили масштабы и организация этого мероприятия. На нашем стенде побывали очень важные клиенты, и я твердо верю, что у Кипра есть все возможности для успешного будущего в секторе яхтинга, особенно сейчас, с открытием новых пристаней для яхт».

Генеральный директор Blue Point Yachting, г-н Мариос Иорданус, агентство Azimut Yachts, отразил это шоу позитивом: «Это лодочное шоу явно выросло в этом году, с замечательным интересом со стороны посетителей , мы также заметили увеличение числа посетителей из других стран, что является чрезвычайно обнадеживающим».

Как подтвердил директор Princess Yacht Cyprus Ltd Майкл Петракис, «мы очень гордимся тем, что наша компания внесла свой вклад в обновление лодочного шоу в Лимассоле, и мы надеемся, что с нашими постоянными усилиями у нас будет передовое мероприятие, которое скоро будет включено в перечень международных лодочных шоу».

Это воодушевление и успех подняли планку для следующего шоу, которое будет проходить с 4 по 6 мая 2018 года. Планирование уже ведется. И следующая лодочная выставка в Лимассоле обещает быть еще более впечатляющей и успешной.

Для получения дополнительной информации свяжитесь с Dacor Advertising and Media Ltd по телефону +357 25 257 750 или посетите официальный сайт www.limassolboatshow.com.

